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Protokół Nr XII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 października 2007 roku 
 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiaka. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarz obrad zaproponował radnego Zdzisława Sobotę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- poprosił o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pkt.8 w sprawie bonifikaty a 
wprowadzić jako pkt. 12 uchwałę w sprawie dożywiania i odpłatności. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie. 
6. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr VI/79/2004 z 27 

października 2004 roku w sprawie zmiany w uchwale Nr IIIa/22/2002 z 30 
grudnia 2002 roku. 

7. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr IIIa/22/2002 z dnia 30 
grudnia 2002 roku. 

8. uchwała w sprawie powiadomienia osób zobowiązanych o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia o pracy w służbie w organach bezpieczeństwa 
Państwa lub współpracy z nimi w okresie od 22 lipca 1944 do dnia 31 lipca 
1990 roku. 

9. Uchwała w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego pn. Zakład 
Usług Komunalnych. 

10. Uchwała w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 
rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 

11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007. 
12. Uchwała w sprawie określenia zasad przyznawania nieodpłatnie dożywiania 

dzieci w szkołach, zasad zwrotu i zwolnienia z odpłatności za dożywianie. 
13. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych za rok 2006. 
14. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

pracowników UM i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 
15. Rozpatrzenie wniosku p. Znoykowicz w sprawie likwidacji drogi. 
16. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
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17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji. (materiał 
w załączeniu). 
Poinformował również o spotkaniach 4 gmin w sprawie kanalizacji, firma 
GRONTMIJ przygotuje na poniedziałek wyliczenia w oparciu o dane przekazane 
na ostatnim spotkaniu. Czekamy na decyzję Jędrzejowa, sami nie możemy wejść w 
to zadanie. Ograniczyliśmy6 inwestycję do minimum aby nie popaść w większe 
zadłużenie. Wniosek znajduje się na liście indykatywnej. 
Ad. 4 
Radna B. Wójcik 
- przekazała interpelacje na piśmie na ręce Burmistrza. 
Radny T.Styczeń 
- k/Krzcięcic są 2 przejazdy kolejowe , między torami jest bardzo dziurawa droga 
proszę o zgłoszenie do PKP o jej naprawienie, 
- Krzcięcice k/Muszyńskiej oznakować przepust bo jest tylko z jednej strony. 
Radny J.Wiencek 
- jeśli nie wszystko da się zrealizować to należy przenieść do budżetu 2008, 
- mieszkańcy proszą o oznakowanie poziome miejsc parkingowych , 
- uzupełnić tablice z nazwami ulic, 
- proszę o zamontowanie barierki ochronnej przy zjeździe ze ślimaka, 
- odziarnić przejście do ogródków działkowych, 
- proszę udzielić pisemnej odpowiedzi dla p. Misiak w sprawie ul. Zielonej, co i 
kiedy będzie robione. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedź poszła na piśmie, córka miała informację że będziemy rozpatrywać 
możliwość wykonania, 
- oświetlenie ul. Zielonej przyjmiemy do budżetu 2008. 
Radny Z.Konieczny 
- co roku budujemy nowe chodniki a co ze starymi płytkami, można nimi wyłożyć 
podjazdy na przystankach. 
Radny W.Tabor 
- proszę zgłosić do Powiatu sprawę wykonania przepustu k/Nowakowskiego, 
- czy będzie poprawione odwodnienie przy remizie w Gniewięcinie, 
- na pastwisku za torami w kierunku łąk w kierunku Lipia jest zniszczony przepust 
rolnicy nie mogą dojechać do łąk. 
Radny J.Strzelec 
- zapytał o rozdział pieniędzy na drogi w 2008 roku, czy Komisja Drogownictwa 
będzie analizować te propozycje? 
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- poprosił Burmistrza o umieszczenie w budżecie budowę ubikacji przy strażnicy 
OSP, 

- wyciąć zarośla na zakręcie drogi powiatowej Przełaj – Podlesie. 
Radny Z.Sobota 
- złożyłem wnioski do budżetu na 2008r proszę o informację pisemną jak zostały 
rozpatrzone, 
- zgłosiłem wykonanie odwodnienia przy posesjach Piszczek i Witkowska, jak ta 
sprawa zostanie , 
- na drodze do Zapusty duże dziury, tłuczeń rozbity i bardzo się kurzy prosimy o 
utwardzenie  ograniczenie prędkości, 
- przy wyjeździe z Boruszowic bardzo niebezpieczny zakręt, proszą mieszkańcy o 
rozwiązanie tego problemu. 
Radny J.Sroka 
- w Bugaju zrobiono 500m asfaltu ale za tym odciniem są takie dziury że trudno 
przejechać, 
- od Tarnawy w stronę Marianowa rozjeżdżony kamień na pobocza, zasypać dziury i 
utwardzić. 
Radny Z.Gładki 
- prosimy o ujednolicenie godzin zapalania się i gaśnięcia oświetlenia ulicznego, 
- przypominam się o drodze w stronę Kucakowa nadal nic nie zrobione, p.Lato nie ma 
wyjazdu ze swojej posesji, 
- w Łowinii było likwidowane dzikie wysypisko ziemię na jego likwidację 
pozyskujemy od sąsiada, prosimy o zakończenie bo pozostało już niewiele aby się nie 
rozmyślił, 
- droga powiatowa Wojciechowice została naprawiona ale nie jest przywałowana i 
kamień leży na poboczu. 
Pan Przewodniczący 
- prosimy o załatanie dziur zimnym asfaltem ul. Marianowską, 
- chodnik od przejazdu do cmentarza. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- droga Sosnowiec, Gródek i Sportowa, kto odbierał te prace grysik z pobocza na 
zakrętach rozsypuje się na drogi i samochody wpadają w poślizg , 
- wszędzie wykaszane są pobocza a u nas nie, 
- ul. Dworcowa przy wyjeździe z przejazdu wyrwany krawężnik należy poprawić, 
- Sosnowiec – drugi przepust miał być zasypany teraz założyli dreny, p.Sieczka miał 
pisać skargę do Wojewody. 
- od 2 lat mówiłem o malowaniu pasów na parkingu w Rynku i nadal nie ma, 
- przystanki autobusowe – należy zrobić przegląd i dokonać konserwacji tj. uzupełnić 
brakujące drewniane szczebelki bo wyglądają bardzo źle, 
- ul. Cicha odprowadzić wodę z powstałego rozlewiska i wyrównać, 
- 3 tygodnie temu zgłosiłem lampy na Sosnowcu i nadal nie świeci. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił protokół sporządzony przez zespół ds. zaopiniowania i przedstawienia 
Radzie Miejskiej kandydatów na ławników. 
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Poprosił o kandydatury do komisji skrutacyjnej celem przeprowadzenia głosowania w 
sprawie wyboru ławników do Sądu rejonowego w Jędrzejowie. 
Rada wytypowała 4 radnych do prac w Komisji: 

1. Zdzisław Konieczny 
2. Wiktor Tabor 
3. Tadeusz styczeń 
4. Stanisław Łazarski 

Głosowanie  
15 głosów – za 
Komisja ze swego składu wybrała Przewodniczącego, został nim Pan Zdzisław 
Konieczny. 
Przewodniczący zapoznał Radę z przygotowanymi kartami i objaśnił sposób 
głosowania. Następnie komisja rozdała karty radnym. 
Po zebraniu kart Komisja sporządziła protokół z głosowania, kandydaci otrzymali 
następującą liczbę głosów: 

1. Grażyna Błońska – 10 głosów za, 4 głosy - przeciw 
2. Zofia Guździk – 13 głosów za, 1 głos - przeciw 
3. Zenon Rączkiewicz - 2 głosy za, 12 głosów – przeciw 

Ławnikami zostały Pani Grażyna Błońska i Zofia Guździk, Pan Zenon Rączkiewicz 
nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
Pan Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Jędrzejowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XII/126/2007 
Ad. 6 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr VI/79/2004 z 27 
października 2004 roku w sprawie zmian w uchwale Nr IIIa/22/2002 z dnia 30 grudnia 
2002 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XII/127/2007 
Ad. 7 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale własnej Nr 
IIIa/22/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XII/128/2007 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie powiadomienia osób zobowiązanych o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia o pracy w służbie w organach bezpieczeństwa Państwa lub 
współpracy z Nimi  w okresie od 22 lipca 1944 do 31 lipca 1990 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za              uchwała Nr XII/129/2007 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
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- odczytał uchwałę w sprawie przekazania majątku zakładowi budżetowemu pn. 
Zakład Usług Komunalnych w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XII/130/2007 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XII/131/2007 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania nieodpłatnie dożywiania 
dzieci w szkołach, zasad zwrotu i zwolnienia z odpłatności za dożywianie. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XII/132/2007 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007: 

1. dotyczy przeniesienia środków w dziale Pomoc społeczna w kwocie 5.181zł, 
     głosowanie 
     15 głosów – za             uchwała Nr XII/133/2007 
2. dotyczy przeniesień środków z Administracji publicznej, Pomocy społecznej i 

Gospodarki komunalnej na wynagrodzenie pracowników interwencyjnych, na 
dział „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 

     głosowanie 
    15 głosów – za            uchwała Nr XII/134/2007 
3. dotyczy wprowadzenia do budżetu darowizn dla LO i Gimnazjum w 

Sędziszowie oraz przeniesień środków w dziale Oświata i wychowanie, 
     głosowanie 
     15 głosów – za              uchwała Nr XII/135/2007 
4. dotyczy przeniesienia środków z termomodernizacji MGOZ bo zostały na 

zadanie termomodernizacja SP Nr 1, zmiana zał. Nr 3a do uchwały budżetowej, 
     głosowanie 
     15 głosów – za           uchwała Nr XII/136/2007 
5. dotyczy przeniesienia środków na utrzymanie świetlicy w Mstyczowie, paliwo 

dla Policji, 
     głosowanie 
     15 głosów – za            uchwała Nr XII/137/2007 

Ad. 13 
Pan Przewodniczący odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 
przez radnych za rok 2006. 
Ad. 14 
Pan Burmistrz odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników jednostek organizacyjnych. 
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Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił wniosek p.Znoykowicz o likwidację drogi Nr 182. Tematem 
zajmowaliśmy się na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, Rada nadal stoi na 
stanowisku iż nie ma podstaw do likwidacji drogi i podtrzymuje swoje stanowisko. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie stanowisko Rady o nie wyrażaniu zgody na 
likwidację drogi 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 16 
Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje radnych: 
T. Styczeń – sprawę naprawy drogi przekażemy do PKP, 
                 -  oznakowanie przepustu k/Muszyńskiej zgłosimy do ZDP, 
J. Wiencek – sprawę oznakowania miejsc parkingowych rozeznamy, 
                  -  tablice z nazwami ulic uzupełnimy, 
                  -  zjazd ze ślimaka zgłosimy do ZDP, 
                  -  przejście do ogródków działkowych możemy jedynie utwardzić szlaką, 
                     w br nie mamy już kamienia, 
                  -  oświetlenie ul. Zielonej, mamy zebrane wnioski sołectw i radnych 
                     w przyszłym tygodniu spotykamy się w celu przygotowania projektu 
                      budżetu na 2008r, będziemy wybierać zadania do realizacji, damy 
                     propozycje a ostatecznie Rada zdecyduje przy budżecie. Chcemy 
                     przygotować budżet zadaniowy aby w trakcie realizacji nie zgłaszać 
                     nowych zadań. Dodatkowo staramy się szukać pieniędzy dodatkowych. 
Z. Konieczny – w tym roku płytki były tylko z Dworcowej i zostały wykorzystane 
                         Do przepustów i rowów. 
W. Tabor -   przepust k/Nowakowskiego zgłaszaliśmy do Powiatu ale nie podejmują 
                    się zadania, 
                -   odwodnienie, Naczelnik prowadzi rozmowy z p. Samociuk będziemy  
                    kupować płyty z PKP i położymy, 
                -   sprawdzimy dojazd do łąk na Lipiu. 
J. Strzelec -  rozdział pieniędzy na drogi, oczywiście Komisja wskaże wnioski, 
                 -  w OSP Przełaj planowaliśmy wymianę okien, jeśli jest taka potrzeba to 
                    zmienimy na wykonanie WC, 
                 -  wytniemy zarośla na zakręcie Przełaj – Podlesie, 
                 -  likwidacja dzikich wysypisk jest zadaniem własnym gminy, będziemy  
                    robić rekontrolę sprawdzanych gospodarstw pod kątem zaopatrzenia 
                    w pojemniki na śmieci, ale musi być policjant aby móc nałożyć mandat. 
Radny S. Łazarski 
- proszę rozważyć czy na płytach przy LHS nie dałoby się zrobić parkingu? 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- tam jest rów, gdyby założyć korytka i zalać asfaltem zmieściłoby się więcej 
samochodów. 
Pan Burmistrz 
Z. Sobota – powiadomimy pisemnie Sołtysa które wnioski zostały przyjęte, 
                -  odwodnienie sprawdzimy, 
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            -  w sprawie zakrętu w Boruszowicach zwrócimy się do ZDP, 
J.  Sroka – droga w stronę Raszkowa jest powiatowa, 
               -  kamień z pobocza zgarniemy, 
Radny J.Sroka 
- chciałbym jeszcze zgłosić drogę między p. Mędrek a Strzelczyk została utwardzona 
ale teraz po deszczu woda wchodzi na posesję p. Mędrek. 
Z. Gładki  - ujednolicenie czasu świecenia lamp uregulujemy w listopadzie, 
Radny S. Łazarski 
- to jest nie do opanowania gdy są zegary czasowe, elektrycy muszą bez przerwy 
jeździć i regulować. Jedynym rozwiązaniem jest zamontować zegary astronomiczne i 
dobrze je ustawić. 
Pan Burmistrz 
Z. Gładki – sprawy rozgraniczenia drogi na Kucakowie nikt nie chce się podjąć z    
uwagi na konflikty z p. Rosół, musimy poprosić o pomoc Policję, 
               - likwidacja dzikiego wysypiska będzie kontynuowana, 
Pan Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- jeśli chodzi o rozgraniczenie to wszystko da się zrobić skoro jest wyrok Sądu ale 
trzeba się liczyć z kosztami, należy rozważyć czy jest to konieczne. 
Radny Z.Gładki 
- problem mają rolnicy z dużym sprzętem, część asfaltu jest położona, a co jeśli nie da 
się wjechać od drugiej strony? 
Radny S. Łazarski 
- na to musi być zgoda całej Rady, należy upoważnić kogoś i wjechać tam wspólnie z 
Policją. 
Pan Burmistrz 
Przewodniczący Rady – postaramy się połatać najgorsze dziury na ulicach 
Marianowska i Wodzisławska, 
Z. Adamski – część prac na drogach już odebranych, część jeszcze nie, zgłosimy  
                       uwagi, 
                    -  w bieżącym roku już nie będziemy wykaszać, 
                    -  zwracaliśmy się żeby zrobili lewoskręt  ale Komisja stwierdziła że nie  
                       ma miejsca, 
                    -  przepust Sosnowiec, wystąpimy do Słupi żeby przekopali rów  
                       I odprowadzili wodę do tego który jest, jeśli nie to my przepust zatkamy 
                    -  Słupia dogadała się z sąsiadami miała przejść równiarka i mieli zrobić 
                       jak chciał p. Sieczka, 
                    - pasy na parkingu rozeznamy, 
                    - konserwację przystanków ujęliśmy w projekcie budżetu, tam gdzie będą 
                      dewastowane zabierzemy. 
                    - jeśli chodzi o ul. Cichą i Nagłowicką to już nie mamy kamienia, 
                       możemy próbować szlaką, 
                    - oświetlenie naprawimy gdy będzie wysoka zwyżka. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- szczebelki były zrobione z mokrego drewna, gdy wyschły wylatują z nich śruby, 
- zgłaszałem naprawę barierki na moście przy Jędrzejowskiej i nadal nic nie zrobione.  
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Radny Z.Gładki 
- proszę o wycinkę drzew k/Muchy w Łowinii. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej, która podaje do zaakceptowania 
przygotowaną karty i spis inwentaryzacyjny nieruchomości przeznaczonej do 
komunalizacji mienia ogólnonarodowego z mocy prawa, obejmują one nieruchomości 
położone w Tarnawie( kamieniołom, przytułek dla starców, remiza OSP) i w 
Boleściach sklep GS „SCh”. Rada zaakceptowała przedstawione karty i spis.  
Głosowanie  
10 głosów – za 
- odczytał protokół  o dokonanej rozbiórce budynku po byłej SP w Zielonkach celem 
wrażenia zgody na wyksięgowanie w/w budynku ze środków trwałych zgodnie ze 
stanem faktycznym – brak budynku. 
Rada wyraziła zgodę na wyksięgowanie budynku ze środków trwałych. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
- następnie odczytał 2 pisma ŚDS o doposażenie stołówki Caritas i zwiększenie 
środków na jej funkcjonowanie. 
Przewodniczący przekazał pisma na ręce Przewodniczącego Komisji Zdrowia celem 
ich zaopiniowania i zaproponowania rozwiązań. 
Radny J.Strzelec 
- wozimy obiady ludziom, którzy mają niezłe emerytury i renty, jeśli jest taki deficyt 
to stołówka powinna być zamknięta. 
Pan Burmistrz 
- proponuję aby zajęła się tym Komisja Zdrowia. 
Budynek przejęliśmy w bardzo złym stanie, został wyremontowany i służy ludziom. 
Teraz przejęliśmy budynek i tereny  od Agencji , budynek remontujemy na co 
dostajemy od nich większość środków. Nie wyobrażam sobie aby gmina prowadziła 
ten tom, po zakończeniu inwestycji trzeba będzie przekazać prowadzenie aby nie 
dokładać. Znajdą zatrudnienie ludzie, będą dla nas podatki, teren będzie wyglądał 
estetycznie. Rozmawiałem z Caritas i oni wyrażają zgodę na prowadzenie. 
Radny S. Łazarski 
- mówił Pan że będą zmiany w oświacie, co się dzieje w tym temacie? 
Pan Burmistrz 
- jest przygotowany Statut Zespołu Szkół w kompleksie Nr 1, tak aby był 1 gospodarz, 
wreszcie może będzie porządek co do rozdziału klas. Jeśli przejdzie projekt na basen i 
halę, będziemy chcieli na małą salę przenieść bibliotekę i czytelnię oraz zrobić 2 - 3 
pomieszczenia na pracownie. 
Radny J.Strzelec 
- czy będą oszczędności w oświacie? 
Pan Burmistrz 
- oszczędności mamy ale są zapowiedziane podwyżki w oświacie, przez ostatnie lata 
zaoszczędziliśmy ok. 1 200 0000zł, sama inflacja na przyszły rok pochłonie ok. 
200tys. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
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- Pan Łazarski obiecał nam dać słup z którego chcemy zrobić kładkę przez rzekę. 
Pan Burmistrz 
- musimy rozeznać czy będą środki na wykonanie. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 
2006 – 2010. 
 
                                               Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                 Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 


